
 

 

Zápis č. 1/20 
z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 10.8.2020 ve 14 h. v Brně, Vídeňská 9 

 
Přítomni: Vojtěch Bártek, Josef Hrazdíra, Rudolf Potsch, Štěpán Říha, František Stejskal, Jiří 
Sýkora, Petr Šíma, Josef Vrba, Jiří Zorník 
 
Omluveni: Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý, Petr Galasovský, Libor Charvát, 
 
Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS, 
 Marta Gabrielová – zápis 

Marcela Říhová - zápis 
Roman Švarc 

 
Jednání zahájil a řídil místopředseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 
 1. Úvod 
 2. Termín a program VH JmKO ČUS 
 3. Schválení hospodaření 2019 
 4. Rozpočet na rok 2020 a jeho čerpání 
 5. Informace o dotačních titulech JmK 

6. Informace financování MŠMT/NSA 
7. Sportovec JmK 
8. Diskuse 
9. Závěr 
 
 

1) Úvod 
Pan místopředseda Vojtěch Bártek – přivítal přítomné a konstatoval, že je rada 
usnášeníschopná. 
 
 
2) Termín a program VH JmKO ČUS 
P. Bártek – konstatoval, že předseda rezignoval a měli bychom zvážit, zda se volby uskuteční 
na nejbližší VH nebo až v řádném termínu příští rok. 
P. Říha – informoval, že stanovy tuto situaci řeší tak, že jednají 2 místopředsedové a je možné 
s volbami počkat 
P. Vrba – prohlásil, že nového předsedu je nutné zvolit na nejbližší VH 
Výsledkem rozpravy je to, že zjistíme, jak je to ve stanovách a podle toho se zařídíme – 
 p. Gabrielová zjistí v Praze 
P. Šíma – navrhl, jestli neudělat VH po volbách a pozvat nové představitele kraje.  
 
Navrhnutý termín VH 5.10. 2020 v 15h 
Termín KR – ve 13h před VH 
 
P. Koudelka – je potřeba určit kvórum, pokud se volební VH uskuteční. 19 svazů, 7 okresů po 
třech zástupcích, tj. 21 - schváleno. 



 

 

 
Program VH – bude stejný jako loni, pokud bude nutné podle stanov volit, přidá se do 
programu volby – schváleno 
 
P. Říha – je nutné dodržet termíny pro svolání a odeslání pozvánek 
 
3) Schválení hospodaření 2019 
P. Bártek navrhl spojit tento bod s výroční zprávou, protože hospodaření je nedílnou součástí. 
P. Gabrielová - poslat výroční zprávu KO všem členům KR a všem okresům, protože to bude 
podklad pro jednání VH. 
  
4) Rozpočet na rok 2020 a jeho čerpání 
Dostal p. Koudelka – v současné době stále ještě nevíme, kolik dostaneme dotace od MŠMT. 
 
Pan Vrba navrhl, aby se rozpočet udělal tak, jako by dotace nebyly. Tj. zvýšit svazům nájmy, 
ale když budou, tak se to pak svazům nějak vynahradí. 
 
5) Informace o dotačních titulech JmK 
P. Bártek zrekapituloval, že dotace na údržbu byly zrušeny, a na provoz a činnost byla 
zachována a úspěšní žadatelé byli vyzvání a obdrželi čerpání. 
Dále je vypsán titul dotace na vrcholový sport pro kolektivní sporty. 
 
6) Informace financování MŠMT/NSA 
P. Bártek – Můj klub – ministerstvo se snaží rychle administrovat než v loňském roce, velká 
část žadatelů byla vyzvána k aktualizaci členské základny. 
Program Covid Sport – alokace 1mld. – z částky zatím není mnoho vyčerpáno, snad zbývající 
finance budou v budoucnosti převedeny na jiné programy. 
 
7) Sportovec JMK 
P. Bártek - akce se slavnostním vyhlášením byla zrušena, ale proběhne 8.9. v komorním formátu 
v 17h. na krajském úřadě. Příští rok bude velmi těžké zvolit vítěze, protože většina 
mezinárodních soutěží byla zrušena. Ale úspěšní sportovci se jistě najdou i v tomto roce. 
 
8) Diskuse 
p. Říha – se dotázal, zda má někdo informace o dotacích na rok 2021. P. Bártek odpověděl , že 
jediné co se ví, že dotace od příštího roku přechází za MŠMT na NSA. NSA by chtěla, aby 
nejpozději v září měli vyhlášené programy a do konce října se žádalo. 
 
p. Koudelka – má prosbu k okresům, zda se dá nějak zjistit, s kolika procenty klubů za rok je 
okres v kontaktu, něco se jim poradí, pomůže apod. Pro naše žádosti o dotace je to důležitá 
informace, při uvádění naší potřebnosti pro sportovní prostředí. Má na mysli dobře zpropagovat 
důležitost naší práce ve vztahu ke poskytovatelům dotací. 
 
 
 



 

 

9) Závěr 
Závěr 
 
 
Závěr patřil místopředsedovi Vojtěchu Bártkovi, který poděkoval přítomným a ukončil jednání 
Krajské rady 
 
 
 
 
 
……………………………….                                                ----------------------------------- 
Vojtěch Bártek - místopředseda                                                Petr Šíma – místopředseda 
 
 
 
 
 
V Brně dne 10.8.2020 
Zapsala: M. Gabrielová 
               M. Říhová    


